

# CLASSIC DRIVER


## Rolex Daytona - 6263 BIG RED "WORLD SPEED RECORDER IN CATAMARAN"



## Rolex Daytona - 6263 BIG RED "WORLD SPEED RECORDER IN CATAMARAN"

6263 BIG RED "WORLD SPEED RECORDER IN CATAMARAN"

Monte Carlo, 19 July

Lot sold	<b>USD 71 628 - 107 442</b> EUR 60 000 - 90 000 (listed)	Location	
Movement	Automatic	Case material	Steel
Year of manufacture	1978		

### Description

Brand Rolex  
Model Daytona  
Reference N. 6263  
Year 1978  
Case number 5503262  
Caliber 727  
Bracelet Fabrics  
Dimensions 37 mm

Fine and rare stainless-steel manual winding chronograph wristwatch with black dial. Signed Case, dial and movement.

\*Between 1983 and 1989, this 6263 crossed the oceans bounding its history to the first multihull race

catamaran fully made up of carbon fiber, in Europe, the Region-Picardie. A member of the crew bought it during a stopover in Jersey, in order to use it as a navigation instrument. The Region-Picardie holds the world record in her category, detaining the top position of six races such as the transatlantic race. This fine and rare Daytona offering the high grade of perfection of Rolex and the adventure of the Route du Rhum is a unique masterpiece in our auction sale.

Rare et beau chronographe bracelet en acier. Boîtier rond. Couronne et fond vissés. Lunette époxy. Cadran noir « Big red » avec 3 compteurs crème. Mouvement mécanique calibre 727.

\*Entre 1983 et 1989, ce 6263 a écumé les océans liant son destin au premier catamaran multicoque de course entièrement en carbone réalisé en Europe, le Région-Picardie. C'est lors d'une escale à Jersey, que l'un des membres de l'équipage l'acheta afin de l'utiliser comme instrument de navigation. Le Région-Picardie participa à pas moins de six courses, telles que les mille milles de Deauville, la course Baule-Brest, Sainte Croix-Fort de France et la course transatlantique de la découverte. Arrivant en tête lors de ces compétitions, il détient le record mondial de vitesse dans sa catégorie. Ce très beau Daytona associe la perfection Rolex à l'aventure de la route du rhum ce qui en fait une pièce unique au sein de notre vente.

### Monaco Legend Group - Auction House



**Title** Mr

**First name** Franco

**Last name** Lembo

13 Bd Princesse Charlotte

98000 Monaco-Ville

Monaco

**Phone** +33-611980980

<http://www.monacolegendauctions.com>

---

<https://www.classicdriver.com/en/watch/rolex/daytona/1978/541647>

© Classic Driver. All rights reserved.